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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:162 Nedskräpning vid bärplockarläger

Återigen larmar myndigheterna i Gävleborg om omfattande problem med 
nedsmutsning och kvarlämnade fordon vid bärplockarläger. Till SR P4 
Gävleborg säger företrädare för Söderhamns kommun att det krävs bättre 
samordning mellan länsstyrelsen och kommunerna för att komma till rätta med 
problemet, att myndigheterna måste få rätt förutsättningar för att jobba med de 
här frågorna och att polisen måste få ett större mandat. 

Problemet är välkänt och återkommande år från år. Invånarna och markägarna 
blir såklart både störda av nedskräpningen och frustrerade över att frågan inte 
får en lösning som är långsiktigt hållbar och effektiv. Enligt allemansrätten har 
man möjlighet att slå läger i skogen under en kort tid och utan att man gör 
åverkan på markägarens mark, men uppenbarligen respekterar man inte dessa 
regler och det sker utan konsekvenser. 

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Vilka initiativ avser ministern att ta så att frågan om nedskräpning vid 
bärplockarläger får en lösning?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-10-05
Besvaras senast
2020-10-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


